

The Collaborative Process on the Second-Generation Cut-off and Section 10 Voting Thresholds



Indigenous Services Canada is introducing the Collaborative Process to find solutions to prominent issues impacting First Nations:

- Second-Generation Cut-Off
- Section 10 Voting Thresholds



Indigenous Services Canada has created an Information Sharing Kit, which aims to provide early and ongoing information and support to rights-holders in preparation for consultation. This kit contains information on the second-generation cut-off, section 10 voting thresholds, community-specific data, and other relevant information pertaining to the Collaborative Process

Please feel free to share this information with family, friends, and communities.

Canada is looking for rights-holders' participation from coast to coast to coast to consult on possible solutions.

To access an online version of the Information Kit, please visit:
gotoinfo.ca/isc-2ndGen



We are here to support you!

If you would like more information or if you have any questions or concerns, please contact the ISC Registration Reform Team at:
Reforme-de-linscription-Registration-Reform@sac-isc.gc.ca



Indigenous Services
Canada

Services aux
Autochtones Canada

Canada



This message delivered by Indigenous Link - Connecting with Indigenous Communities

To be removed from this distribution list, please visit www.opt-out.ca and enter Campaign Code 488

Mail to: Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Phone/ Fax: 1-866-440-7257

Le processus de collaboration sur l'exclusion après la deuxième génération et les seuils de vote en vertu de l'article 10



Services aux Autochtones Canada lance le processus de collaboration visant à trouver des solutions à des questions importantes ayant un impact sur les Premières Nations :

- L'exclusion après la deuxième génération
- Les seuils de vote en vertu de l'article 10



Services aux Autochtones Canada a créé une trousse d'information, qui vise à fournir des informations et un soutien précoces et continus aux titulaires de droits en vue de la préparation de la consultation. Cette trousse contient des informations sur l'exclusion après la deuxième génération, les seuils de vote en vertu de l'article 10, des données spécifiques aux communautés et d'autres informations pertinentes relatives au processus de collaboration.

N'hésitez pas à partager ces informations avec votre famille, vos amis et vos communautés.

Le Canada recherche la participation des titulaires de droits d'un bout à l'autre du pays pour les consulter sur les solutions possibles.

Pour accéder à une version en ligne de la trousse d'information, veuillez visiter le site : obtenezinfo-enligne.ca/isc-deuxgen



Nous sommes là pour vous soutenir !

Si vous souhaitez obtenir de plus amples informations ou si vous avez des questions ou des préoccupations, veuillez contacter l'équipe chargée de la réforme de l'inscription au SAC à l'adresse suivante : Reforme-de-linscription-Registration-Reform@sac-isc.gc.ca



Services aux
Autochtones Canada

Indigenous Services
Canada

Canada



Ce message vous est présenté par Indigenous Link - se connecter avec les communautés autochtones

Si vous souhaitez être retiré de la présente liste, consultez www.opt-out.ca et la Campagne Code 488

Courrier à : Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Téléphone/ Télécopie : 1-866-440-7257